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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA DRENOVA 

 

KLASA:  024-05/24-01/9 

URBROJ:  2170-1-03-04-24-2 

Rijeka,  31. siječnja 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

SA 10. SJEDNICE VMO DRENOVA 

10. sjednica VMO Drenova održana je 30. siječnja 2024. (četvrtak) s početkom u 16:00 sati  

u prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Valter Štefan, predsjednik  

- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika  

- Zorka Ćoso, članica  

- Marijan Jurlina, član  

- Senija Košpo Keškić tajnica  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

- Helena Matanić, članica 

 

Zapisnik sa 9. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  

 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje izvješća o radu VMO Drenova od 1.1.2023. do 31.12.2023. 
2. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 

AD. 1 

Predsjednik Vijeća Valter Štefan nazočnim vijećnicima dao je na raspravu prijedlog Izvješća o radu 
VMO Drenova od 1.1.2023. do 31.12. 2023.  
 
 
Zaključak:  

Vijeće MO Drenova jednoglasno je usvojilo Izvješće o radu VMO Drenova za 2023. godinu. 
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AD.2  

Predsjednik Valter Štefan informirao je članove Vijeća o primljenim mailovima i  upitima građana 

te njihovim molbama da se riješe razni najčešće komunalni problemi u okruženju stanovanja. 

Na sve upite odgovorili smo građanima te smo iste proslijedili na rješavanje u nadležne službe 

Grada Rijeke. 

2.1 Više stanara ulice Sv. Jurja stanari obratilo se MO Drenovi vezano za postavljenu informacijsku 

ploču VIK-a. Izlaskom na teren predsjednika VMO Drenova i tajnice ustanovili smo kako je 

navedena ploča postavljena tako da zaklanja pogled vozačima  pri izlazu vozila iz više privatnih  

dvorišta. Nakon toga obratili smo se VIK-u i  UO za prostorno uređenje da se ploča što žurnije  

izmjestiti da drugu  lokaciju.  

 

Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 

 

2.2  Zaštita drveća u Rijeci pisala je o MO Drenova na Facebook stranicama u sklopu teme 

pregleda sadnje u komunalnim prioritetima za 2024. Predsjednik je upoznao VMO sa primljenim 

mailom od Zaštite drveća u Rijeci pohvalom koju su nam uputili u svezi stavljanja u prioritete sadnji 

drveća na više lokacija na području MO Drenove.  

 

Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 

 

2.3 MO Drenove obaviješten je o odronu kamenja na prometnicu na autobusnoj stanici kod 

streljane i prvoj sljedećoj autobusnoj stanici iznad streljane u ulici Drenovski put. Nakon svake jače 

kiše bujice vode nanose kamenje na navedenu prometnicu, a na prvoj autobusnoj stanici iznad 

streljane do odrona na ulicu dolazi prilikom ulaska vozila na bijeli put na samoj autobusnoj stanici. 

Predsjednik je vijećnike obavijestio o navedenom problemu koji traje godinama i o kojem je više 

puta od strane MO Drenove  obaviještena nadležna služba grada Rijeke sa molbom rješavanja 

istog problema. Uputili smo dopis nadležnim službama te očekujemo rješavanje navedenog 

problema.  

 

Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 

 

2.4 Predsjednik je upoznao članove Vijeća sa održanim sastankom sa djelatnicima Rijeka plusa 

gdje smo sa istima izašli na teren  vezano za: 

- preregulaciju prometa ulice Brca kod kbr. 2 do kbr.10. Dogovoreno je da se  obavijeste  stanari 

navedene ulice o mogućoj preregulaciji iste ulice u jednosmjernu.  

- postavljanje zaštitne ograde u ul. Stanka Frankovića koja je potrebna iz  sigurnosnih razloga kako 

ne bi došlo do istrčavanja djece iz dvorišta vrtića na Drenovi, direktno na prometnicu, te da 

spriječimo parkiranje vozila na sam ulaz u dvorište vrtića. 

- iscrtavanje pješačkog prijelaza u ulici Drenovski put kod kbr.116., na križanju sa Žminjskom 

ulicom. O istom prijedlogu djelatnici Rijeka plusa rekli su nas naknadno obavijestiti. 

 

Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i  prihvaćena. 

 

2.5 Predsjednik je vijećnike također obavijestio da smo uputili zahtjev prema Energu da je u više 

ulica pregorjela javna rasvjeta koju treba promijeniti. Od Rijeka plusa tražili smo da se saniraju  

rupe na području Grohova,  Kablara i Gornje Drenove. 

 

Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
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2.6 Predsjednik Vijeća također iznio je prijedlog za 13.02.2024. da se pozove i ugosti djecu od 1. 

do 4. razreda  iz OŠ Fran Franković, njih cca 250,  na maškarani Dječji party koji bi se održao  u 

prostoru MO Drenova  te da ih se počasti sa slatkišima i sokom. Prije toga  učenici nižih razreda  

izvesti će kratku maškaranu priredbu na Cvetkovom trgu. 

 

Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i  prihvaćena. 

 

 

2.7 Na sjednici je predsjednik Vijeća predložio da se oformi pododbor za sport te je predložio da 

Vedran Tuta iz teakwondo kluba Drenova bude predsjednik navedenog pododbora. Na taj način 

MO Drenova želi  uključiti što veći broj stanovnika u sportske aktivnosti.   

U pododbor za sport uključiti će se još članova koji bi se bavili raznim sportskim aktivnostima na 

podruju Drenove. 

 

Zaključak: VMO Drenova jednoglasno je prihvatilo prijedlog o imenovanju Vedrana Tute za 

predsjednika pododbora za sport. 

 

 

 

 

 

 

Ovaj se zapisnik sastoji tri  (3) stranice 

 

Sjednica je završila u 17.40 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Senija Košpo Keškić                                                                       Valter Štefan 

 
 

 

 

 

 

 
 

 


